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INTERPELACJA 173/2022 
 
 
 
Sprawa:  podniesienie bezpieczeństwa pieszych na przejściu w ul. Gościnnej. 
 
 
 
W nawiązaniu do otrzymanych od  mieszkańców zgłoszeń dot. notorycznego 

przekraczania prędkości przez kierowców w okolicy przejścia dla pieszych w ul. 

Gościnnej (skrzyżowanie z ul. Karpacką), proszę o podjęcie stosownych działań 

mających na celu poprawę bezpieczeństwa pieszych w tym miejscu. 

Nadmieniam, że w ostatnim czasie   w rejonie przedmiotowego przejścia doszło do 

kilku wypadków, co jak podkreślają mieszkańcy jest spowodowane nadmierną 

prędkością poruszających się pojazdów, jak również nie wystarczającym 

oznakowaniem przejścia.  

Wobec powyższego, wnoszę jak na wstępie  o przegląd przez odpowiednie służby  

oznakowania przejścia, przeanalizowania zmiany dozwolonej  prędkości w tym 

rejonie oraz rozważenie możliwości doświetlenia przejścia. 

 Z pewnością realizacja wymienionych środków w tak ruchliwym miejscu spowoduje 

poprawę  bezpieczeństwa uczestników ruchu drogowego.  
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